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Afgelopen woensdag, 19 juni 2024, was er een informatieavond in het Ontmoetings 
Centrum van Bingelrade omtrent een enquête over de leefbaarheid in Bingelrade, 
georganiseerd door leden van de politieke partij van de gemeente Beekdaelen, te 
weten Mevr.Quadvlieg en de Dhr.Hanssen. 
Men was van mening dat er meer aandacht moest komen, voor lokale problematiek 
periodiek , en niet alleen pal voor de gemeenteraadsverkiezingen. 
 
Aanleiding van deze avond was, dat alle stemgerechtigde inwoners een enquête 
formulier in hun brievenbus hadden ontvangen, over de leefbaarheid van 
Bingelrade.  
Hun werd gevraagd deze in te vullen en te retourneren aan een van de 
initiatiefnemers in hun brievenbus of elektronisch (QR code) in te vullen. 
 
Zo'n kleine 60 Bingelradenaren hadden acte de préséance gegeven op deze avond. 
 
Bingelrade staat uit zo'n 700 personen die de enquête konden indienen, waarvan 
zich ruim 100 personen zich de moeite deden om deze in te vullen.(zo'n 14%) 
Tijdens het inleiding werd aangehaald dat statistisch gezien, dit percentage een 
betrouwbare maatstaf is. Een van de aanwezigen trok in twijfel of dit wel zo 
interpreteerbaar was.  
 
Verder werd het onderzoeksresultaat besproken en werd de gehele bijeenkomst op 
audio opgenomen om een verslag te maken van deze avond. 
Daarna zal er een  terugkoppeling/ presentatie plaatsvinden naar de gemeenteraad. 
Deze zal ergens in september plaatsvinden, na het zomerreces. 
De datum zal te zijner tijd nog worden gecommuniceerd. 
 
Gedurende de gehele bijeenkomst liep het onbegrijpbare sluiten van de basisschool 
als een rode draad door deze bijeenkomst. Blijkbaar vonden velen het 
onverteerbaar dat de basisschool in Bingelrade per ingang aanstaande seizoen 
wordt gesloten, aangezien de basisschool het kloppend hart is van ons dorp. Ook de 
discussieleider van op dat moment, Mevr. Quadvlieg, vond dat er een omslachtig/ 
onduidelijk  proces had plaats gevonden, binnen de gemeenteraad en 
adviesorganen, om uiteindelijk te beslissen, de (omgevings)school in Merkelbeek te 
plaatsen.  
Tevens werd er aan toegevoegd dat Mevr. Quadvlieg de toezegging tijdens de 
raadsvergadering had gekregen dat, wanneer de veilige school- thuisroute niet 
klaar zou zijn voordat de kinderen naar Merkelbeek moeten, er samen met de 
werkgroep verkeer (ouders) naar een alternatieve oplossing wordt gekeken. Zoals 
b.v. Vervoer met busjes. 
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Een legio van grote punten, maar ook kleine persoonlijke punten, kwamen 
gedurende deze bijeenkomst naar voren… 
• verwaarlozing groenvoorziening in Bingelrade. 
• handhaving van snelheid door de politie. Geen mankracht, zo werd door 

aangegeven. 
• moddervoming op de fietspaden (moeilijk te verwijderen door onder andere de 

regelgeving omtrent het Vliegend Hert). 
• onbekendheid van gemeente ambtenaren omtrent hun gemeente in dit geval 

Bingelrade (waar ligt het Lindepaadje?). 
• drugsrunners die in Bingelrade hun domicilie hebben gevonden. 
• uitbreiding huizen in Bingelrade. In de gemeenteraad was gevraagd aan de 

raadsleden om binnen hun kern naar geschikte (huizen) bouwlocaties te kijken. 
Hierbij werd als mogelijk voorstel het evenementen terrein aan de 
Wiegelraderstraat geopperd. 

• moeten inwoners geen stukje groen adopteren (tegen vergoeding?). 
• vernieuwing van wegen, die geen vernieuwing behoeven. 
• de positieve ervaring die men had met de fixi app, zaken werden snel en 

adequaat afgehandeld. Dit vond overigens niet iedereen. 
• nadat de basisschool leeg staat, wat is de volgende bestemming. Hier werd 

overigens door Mevr. Quadvlieg geen antwoord op gegeven. (asielzoekers, 
oudervoorzieningen?). 

• asfaltering van de wegen, die daarna weer worden opengebroken door andere 
partijen (bv WML, Essent, Glasvezelaannemers, Waterschap, enz.) 

• waterbuffers die overlopen omdat ze niet geleegd worden van achtergebleven 
grond. Het waterschap is hier de eigenaar van, dus dat moet je daar melden en 
niet bij de gemeente. Je moet het maar weten aan bewoner. 

• Bingelrade wordt een spookdorp, omdat de toekomststroom van jongeren er 
niet meer is, hoofdreden het weggaan van de basisschool. 

 
Ter afsluiting werd gezegd... 
Betreffende persoon bedankte als positief punt de initiatiefnemers voor het 
organiseren van deze avond. Waarna hij zijn pessimisme uitsprak dat de politiek al 
vaker aan zet was geweest en er echter tot op heden niets uit was gekomen. 'Zij' 
zijn nu aan zet naar Bingelrade toe. 
 
Naderhand spraken wij als bengelder.nl een bewoner van Bingelrade en vroegen of 
deze de enquête had ingevuld.  
Antwoord: Nee...het heeft toch geen zin, er gebeurt toch niets. 
 
Heeft U opmerking/ aanvullingen naar aanleiding van deze samenvatting, dan zijn 
deze van harte welkom op info.bengelder.nl 
 
 
Tom namens bengelder.nl 


